
ŀVerslag van de algemene ledenvergadering, 22 september 2010  
Aanwezig bestuur: Raoul Molenkamp (technische commissie), Margareth Pennings 

(scheidsrechtercoördinator), Henk Heeneman (waarnemend voorzitter en 
wedstrijdcoördinator), Harry van Dijk (penningmeester) en Marjon van Es 
(secretaris). 

 
Aanwezig leden: Karlijn, Onno, Evelien, Paul, Wim, Joke Z, Annemarie, Kim, Marian, Joke V, 

Henri, Arjen, Linda van V, Connie, Harry, Marloes, Calja, Remco, Wilco, Ido, 
Matthijs, Marleen, Elise, Frans, Jan, Linda de V, Melissa, Sanne, Sybren, 
Chris, Nelie, Anton, Rick, Raymond. (34) 

 
Afmeldingen: Fokke, Monique, Brigitte, Jacqueline, Antoinette, Barbara (6) 
 

 
 
1. Opening  
 
Henk Heeneman opent de vergadering om 19.35 uur en heet iedereen van harte welkom. 
 
2. Mededelingen 
 

• Door de fusie van regio Holland en regio Mid-West zijn er een aantal verandering in de 
competitie:  
- Tijdens de wedstrijden worden er in elk geval 4 sets gespeeld, bij een stand van 2-2 

wordt er een 5de set gespeeld. Er zijn altijd 5 punten te verdelen. Bij de jeugd 
verandert er niets. 

- Er is een ander wedstrijdformulier. 
- De scheidsrechtersbeoordeling moet digitaal ingevuld worden. 

• De verbouwing van de Wielepet is nog in volle gang. Wordt er nu ook minder zaalhuur 
betaald? Hier zijn nog geen afspraken over gemaakt. Het bestuur zal dit navragen. 
 

3. Verslag algemene ledenvergadering van 9 september 2009 
 
Verslag wordt goed gekeurd.  
 
4. Jaarverslagen 2009-2010 
 
A. Secretariaat 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v.: - 
 
B. Ledenadministratie 
Tekstueel: geen opmerkingen. 
N.a.v.: Bij de senioren lopen we wat terug in het ledenaantal. Dit heeft zover het bestuur weet 
niet te maken met de fusie, maar meer met blessures en zwangerschap. 
 
C. Scheidsrechterscoördinaat 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v.: In de vereniging beschikken we over een redelijk aantal scheidsrechters, echter het is 
moeilijk om ze in te delen i.v.m. wedstrijden. Joke Zeeman fluit ook het komende seizoen veel 
thuiswedstrijden. Lammert en Fokke kunnen door familieomstandigheden het komende jaar niet 
veel fluiten, hierdoor zal er een groot beroep gedaan worden op de andere scheidsrechters.  



D. Wedstrijdsecretariaat 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v.: -  
 
E. Technische Commissie 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v: - 
 
F. Evenementencommissie 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v.: -  
 
G. Penningmeester 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v.: Het eigen vermogen is iets afgenomen. Dit komt vooral door de nieuwe tenues. Voor een 
groot gedeelte waren hiervoor sponsoren gevonden, maar niet voor elk team.  
Afgelopen jaar hebben we geen gebruik meer gemaakt van de Westlandhal. 
 
5. Decharge bestuur 
 
Verklaring kascommissie: bij deze verklaren wij de kas van volleybal vereniging Monza over het 
seizoen 2009-2010 gecontroleerd en goed bevonden.(P.Bruggeling en M. Stolk) 
  
6. Verkiezing bestuursleden 
 
Er hebben zich geen andere kandidaten gemeld die zich verkiesbaar willen stellen voor het 
bestuur in de functie van voorzitter of scheidsrechtercoördinator. 
Voor het komende jaar zal Henk Heeneman de functie van waarnemend voorzitter op zich 
nemen.  
 
7. Begroting seizoen 2010-2011 en vaststelling contributie 
 
Toelichting op de begroting: 

- De inkomsten van de Grote Club Actie en de sponsoren zal het komende jaar 
hetzelfde zijn, 

- De zaalhuur zal wat lager uitvallen, 
De begroting wordt vastgesteld. 
Het komende jaar wordt er geen contributie verhoging doorgevoerd. 

 
8. Huishoudelijk reglement 
 
Het bestuur heeft 3 aanpassingen gedaan in het huishoudelijk reglement over het doorberekenen 
bij  boetes gemaakt door wedstrijdwijzingen, foto’s op de website en boetes bij te laat afmelden. 
Er wordt geen bezwaar gemaakt op de aanpassingen. 
 
9. Invulling van de commissies 
 
Bij de Grote Club Actie staat Eline v.d. Ende nog vermeld. Zij is gestopt met volleyballen en stopt 
dus ook met deze taak. 
Voor de kascommissie meldt Frans v.d. Laan zich aan. 
Waarschijnlijk worden er de komende seizoenen geen beachtoernooien georganiseerd in 
Monster. Hierdoor is de beachcommissie niet actief, totdat er eventueel iets verandert. 



 
10. Rondvraag 
 
Voordat we aan de rondvraag beginnen worden Nelie Zwart en Anton Sweep bedankt voor hun 
jarenlange betrokkenheid bij de vereniging. 
 
� Henri: Komend weekend zijn de eerste wedstrijden, zijn de spelerskaarten allemaal weer 

uitgedeeld? Ja. 
� Evelien wil het bestuur bedanken voor hun inzet.   
 
11. Sluiting 
 
Henk Heeneman bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en wenst iedereen een sportief 
seizoen toe. 
De vergadering wordt om 20.00 uur gesloten. 


